
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Wojciecha Skurkiewicza

na 33. posiedzeniu Senatu
w dniu 14 maja 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra œrodowiska Macieja Nowickiego

W dniu 13 maja 2009 r. w Miliczu odby³o siê posiedzenie Miêdzyzak³adowej Komisji Koordynacyjnej
NSZZ „Solidarnoœæ”, w którym uczestniczyli m.in. Wojciech Adamczak, dyrektor RDLP we Wroc³awiu,
oraz Andrzej Bdzikot, p.o. naczelnika wydzia³u kadr RDLP we Wroc³awiu. Z informacji, które posiadam,
wynika, ¿e do udzia³u w posiedzeniu MKK NSZZ „Solidarnoœæ” zaproszony zosta³ przez Wojciecha Adam-
czaka kandydat startuj¹cy w wyborach do Parlamentu Europejskiego z listy Platformy Obywatelskiej, Je-
rzy Tutaj. Z przekazanej relacji wynika, ¿e dyrektor RDLP we Wroc³awiu przedstawi³ Jerzego Tutaja jako
swojego przyjaciela i zachêca³ do g³osowania na tego kandydata podczas czerwcowych wyborów. W tym
miejscu nale¿y zaznaczyæ, ¿e Jerzy Tutaj jest prezesem Przedsiêbiorstwa „Zamek Ksi¹¿” Sp. z o.o.

W grudniu 2008 r. w Hotelu „Ksi¹¿”, który funkcjonuje na terenie zamku, odby³a siê narada dyrekto-
rów RDLP i nadleœniczych z terenu RDLP we Wroc³awiu z dyrektorem generalnym Lasów Pañstwowych,
Marianem Piganem.

W tej sytuacji, po zestawieniu obu zdarzeñ, nasuwa siê szereg pytañ:
1. Dlaczego grudniowa narada kierownictwa Lasów Pañstwowych zorganizowana zosta³a w zamku

Ksi¹¿, pomimo i¿ Pañstwowe Gospodarstwo Leœne „Lasy Pañstwowe” dysponuje swoimi oœrodkami
przygotowanymi do organizacji tego typu narad czy szkoleñ?

2. Kto by³ pomys³odawc¹ zorganizowania narady w tym miejscu?
3. Jaki by³ ca³kowity koszt zorganizowania grudniowej narady kierownictwa Lasów Pañstwowych

w zamku Ksi¹¿? Z uwzglêdnieniem liczby uczestników, kosztów poniesionych przez GDLP i RDLP we
Wroc³awiu oraz kosztów delegacji uczestników narady.

4. Czy RDLP we Wroc³awiu oraz nadleœnictwa z terenu wroc³awskiej dyrekcji kupowa³y jakiekolwiek
us³ugi w Przedsiêbiorstwie „Zamek Ksi¹¿” Sp. z o.o. w okresie od 1 stycznia 2008 r. do chwili obecnej?
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